
PROTOKÓŁ Nr 6/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 5 września 2014 roku 

 
5 września 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecni: Pan Sławomir Przekop i Pani Elżbieta Dembowska 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
05 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 
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6. Sprawa wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki położonej w obrębie 

Wiżajny, gm. Wiżajny zajętej pod urządzoną drogę gminną i zaopiniowanie 

projektu uchwały. 

7. Rozpatrzenie pisma Pana Jacka Grzywacza. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4u 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Kuźma powiedziała, że zabraknie pieniędzy na opłacenie 

inwestycji ale na dzień dzisiejszy nie wie jaka to będzie kwota . Dodała, że jest przedstawiony 

dochód wirtualny w wysokości ok. 1 mln zł ze sprzedaży mienia. Skarbnik Gminy wyjaśniła, 

że nie uda się w tym roku uzyskać zwrotu podatku VAT z inwestycji za wodociągi,  

gdyż opóźniła się realizacja inwestycji. Dodała, że może będzie potrzeba zaciągnięcia kredytu 

ale to okaże się za jakiś czas. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to w jaki sposób 

podejść do nieterminowości wykonawcy inwestycji wodociągowej to się jeszcze okaże, 

ponieważ trzeba się nad tym dobrze  zastanowić, gdyż mogą cofnąć całe dofinansowanie, 

jeżeli będą jakieś nieprawidłowości. 

Wójt Gminy dodał, że 8 tys. przeznaczone jest na utwardzenie placu i dojazd do kotłowni. 

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał po co na ul. Wierzbołowskiej przeciągnięta jest 

rynna na drugą stronę drogi. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tu chodzi  

o odwodnienie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projektu uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że WPF związany jest  

m.in. z naszymi zobowiązaniami. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projektu uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki położonej w obrębie Wiżajny, gm. Wiżajny 

zajętej pod urządzoną drogę gminną i zaopiniowanie projektu uchwały. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o działkę  

w Wiżajnach koło Pana Lutyńskiego. Dodał, że Agencja załatwi sprawy geodezyjne. 

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał, czy została uregulowana sprawa z działkami  

w miejscowości Laskowskie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ta spraw jest w trakcie 

wyjaśniania. 

 Radna Pani Teresa Kuźma zapytała, czy sprawa Państwa Brzozowskich została 

załatwiona. 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma Pana Jacka Grzywacza (załącznik nr 6). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że hydrant został 

ustawiony zgodnie z prawem, ale blokował dojazd do jeziora w związku z powyższym 

skorzystano z możliwości ustawienia hydrantu na równo z powierzchnią podłoża. Dodał, że 

przepisy praw również dopuszczają taką możliwość. Wójt wyjaśnił, że wykonawca 

wodociągów dokonał tej przeróbki na swój koszt.  

Członkowie Komisji przyjęli wyjaśnienia Wójta dotyczące legalnego ustawienia hydrantu 

podziemnego. 

 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy powiedział, że zwiększono wydatki na projekt placu zabaw przy 

przedszkolu, gdyż jest problem ze znalezieniem firmy, która by go wykonała za wcześniej 

ustaloną kwotę. Wójt dodał, że trwają procedury wyłonienia firmy, która będzie remontowała 

budynek ośrodka zdrowia. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, co ze sprawą nowego lekarza. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Państwo Dudarewicz 

mają mu przedstawić swoją decyzję. 
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Do p-ktu 9 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do p-ktu 10 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 10
35

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

/-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

 

 

 

 

 


